
 
   

 
HOVEDUTSKRIFT  

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 
 

Den  12. desember 2008 ble det avholdt  møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  
Havøysund hotell - møtelokalet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 24.11.08  og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  
distriktsrevisoren, Finnmark Dagblad, NRK, etatene samt politiske partier som er representert i 
kommunestyret til orientering. 
 
Den 24.11.08 ble også rådmannens  utredninger/formannskapets innstillinger   sendt  
kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og de øvrige som fikk tilsendt saklisten  
vedr. kommunestyremøtet. 
 
I samme ekspedisjon ble vedlegt følgende dokumenter: 
 

• Plan for rusforebyggende tiltak  i Måsøy kommune 2008-2010 
• Rapport forvaltningsrevisjon 2008 – Offentlige anskaffelser 
• Avgiftsregulativ 2009 – teknisk etat 
• Måsøy menighetsråd – budsjett 2009 
• Budsjett 2009/Økonomiplan 2009-2012 – Havøysund havnevesen Måsøy KF 
• Budsjett 2009/Økonomiplan  2009-2012 – Måsøy industrieiendom KF 
• Budsjett 2009/økonomiplan 2009-2012 Måsøy kommune 

 
Av kommunestyrets representanter hadde  2 meldt forfall.  
 
 
Frammøtt var: 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 
  
 1.  Repr.  Ingalill Olsen 
 2.   ”  John Aase 
 3.    ”  Ingrid Majala 
 4.    ”  Roy-Arne Andersen 
 5.    ”  Kjell Larsen 
   6.         ”  Georg Mathisen 
 7.    ”  Irene R. Eliassen 
 8.   ”         Siw Berg  
 9.   ”         Geir Leite 
     
 
AV SENTERPARTIETS LISTE: 
           
 10.  Repr. Elisabeth D. Guldbrandsen 
 11.       ”   Torleif Hanssen 
  
       
AV HØYRES LISTE: 
 
 12.  Repr. Anne Karin Olli 
 13.       ”   Knut Arnestad 
 14.       ”   Torbjørn Mathisen 
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 AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 
 15.  Repr.  Lisbeth Seppola 
   
       
    AV FREMSKRITTSPARTIETS LISTE: 
 
   16.  Vararepr. Audhild Berg    
 
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent  Eli Moe. 
 
Møtet ble satt kl. 10.00. 
 
 
Navneopprop ble foretatt. 
 
 
Kommunestyret tOk deretter pause for avholdelse av gruppemøte. 
 
 
Møtet ble igjen satt kl.  10.50. 
 
 
Før behandling av sak 49/08 møtte Oddbjørn Samuelsen og Ingar Hermansen fra Repvåg 
Kraftlag A/L og orienterte om: 
 

• Saker av generell karakter 
• Problematikken knyttet til ny strømkabel til Rolvsøy i forbindelse med 

Tufjordbruket AS 
• Fiber og salg av varmepumper 
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41/08  
REGLEMENT FELLESRÅD FOR ELDRE OG MENNESKER MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar fremlagte forslag til reglement for fellesråd for eldre og mennesker med nedsatt 
funksjonsevne.  
 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas, dog blir pkt. 4 å lyde: 
 
 Rådet skal være representert i plan- og byggekomiteer i saker som har innvirkning 
 på eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevnes levekår. 
 
        Enst. 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
        Enst. vedt 
 
 
  
42/08  
FORSKRIFT ÅPNINGSTID SERVERINGSSTEDER - JFR. SERVERINGSLOVENS § 15  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar fremlagte forskrift om åpningstid for serveringssteder i Måsøy kommune. Forskriften 
trer i kraft fra 01.01.2009. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
      Enst. vedt. 
 
 
  
Repr. Anne Karin Olli (H) ble erklært inhabil i sak 43/08 da hun har vært med i arbeidsgruppa vedr. 
organisering av tjenesten knyttet til  barn og unge. Jfr. kommunelovens § 40, pkt. 3b. 
 
 
 
 
 
43/08  

3 



 
   

 
ORGANISERING AV TJENESTE KNYTTET TIL BARN OG UNGE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar å se på muligheten til å etablere en avdeling for barn og unge. Mulige funksjoner knyttet 
til denne avdelinga er  
 

• Helsesøstertjenesten 
• Barneverntjenesten  
• PP-tjenesten  
• Miljøterapeut  
• Assistent/fagarbeider knyttet til aktiviteter for barn og unge 

 
Arbeidet organiseres som et prosjekt med leder av PP-tjenesten som prosjektleder. 
 
Formannskapet ber administrasjonen se på mulighetene for ekstern fiansiering. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Lisbeth Seppola fremmet følgende forslag på tillegg til formannskapets innstilling på vegne av A/SV: 
 

• Kommunestyret ber prosjektgruppen vurdere om ikke også ungdomskonsulenten skal knyttes til 
denne enheten. 

• Kommunestyret ber om en orientering ang. status og progresjon i prosjektet i kommunestyrets 
møte i juni 2009. 

 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas med tillegg fremmet av repr. Lisbeth Seppola på vegne av A/SV vedtas.. 
 
      Enst. vedt. 
 
 
 
  
44/08  
VEST-FINNMARK KRISESENTER FOR KVINNER - NYBYGG  
 
 
Ordførerens innstilling: 

Kommunestyret i Måsøy viser til planene fra Vest-Finnmark krisesenter om et nybygg som er velegnet til 
krisesenterets drift med god planløsning generelt, samt universiell utforming. 

Formannskapet i Måsøy gir sin tilslutning til planene om et nybygg til Vest-Finnmark krisesenter i Hammerfest.  

Det forutsettes en kostnadsramme som skissert i saksutredningen og i beregninger gjort av Hammerfest 
kommune. 

 

Formannskapets innstilling: 
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Ordførerens innstilling vedtas. 

      Enst. 

Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

      Enst. vedt. 

 
 
 
  
45/08  
VEST-FINNMARK REDNINGS- OG BEREDSKAPSFORUM  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar til etterretning etableringen av Vest-Finnmark rednings- og beredskapsforum.  
Oppnevning av kommunal representant til forumet delegeres til Vest-Finnmark regionråd. 
 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
      Enst. vedt. 
 
 
 
Repr. Anne Karin Olli (H) ble erklært inhabil i sak 46/08 da hun har deltatt i arbeidet vedr. rullering av 
rusplan. Jfr. kommunelovens § 40, pkt. 3b. 
  
46/08  
RULLERING AV RUSPLAN 2008 - 2010  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret  vedtar fremlagte Plan for rusforebyggende tiltak i Måsøy kommune 2008-2010. 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Audhild Berg  (Frp) la frem følgende: 
 
Synes at rusforebyggende plan ikke er god nok til å bruke som et arbeidsredskap. Det mangler  brukere/ 
pårørende med i plangruppa og det er de som vet best hva som fungerer/ikke fungerer i kommunens ruspolitikk. 
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Det henvises også til opplæringsplan for helse- og sosialetaten (ikke ferdig) og psykiatriplan som ikke er rullert 
i år. 
 
Frp foreslår å utsette godkjenning av rusplan slik at arbeidsgruppa får med seg brukere/pårørende til arbeidet. 
 
    Kommunestyret var enig  om at forslaget fra repr. Audhild Berg (Frp) skal 
    Følge protokollen. 
 
 
Repr. Torbjørn Mathisen fremmet følgende forslag på vegne av H/Frp – tillegg til rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret ber administrasjonen ta mer hensyn til brukerrepresentasjon i planarbeidet generelt. Dette må 
bli innarbeidet i fremtidige planer. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling med tillegg fremmet av H/Frp v/Torbjørn Mathisen vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
 
 
Repr. Geir H. Leite (A) ble erklært inhabil i sak 47/08. Han er ansatt i Sweco Grøner og har vært inne i 
saksbehandlingsprosessen og gjort undersøkelser. Jfr. fvl. § 6, 2. ledd. 
  
47/08  
FORVALTNINGSREVISJONSPROSJEKT - OFFENTLIGE ANSKAFFELSER  
 
 
Kontrollutvalgets innstilling: 
 
•  Kommunen bør ha en fast rutine på å kunngjøre anskaffelser som ligger nært opp til terskelverdien på 

500.000 kroner i den norske databasen Doffin. 
• Kommunen bør utlyse konkurranser for innkjøp av mat til kommunen og for innkjøp av kontorrekvisita. 

Konkurransene bør kunngjøres i Doffin. 
• Kommunen bør ha faste rutiner for en forsvarlig vurdering av kvalifikasjonskravene. Her er det viktig at 

alle krav som er satt blir vurdert, og at kommunen behandler alle leverandørene på en lik måte. 
• Kommunen må lage en rutine for å sende ut meddelelsesbrev med klagefrist til 

deltakerne i anbudskonkurranser. 
• Kommunen bør sørge for at dokumenter knyttet til en anskaffelse blir systematisert slik at det i ettertid er 

lett å finne frem til dokumenter som blir etterspurt. 
• Kommunen må føre anskaffelsesprotokoll i henhold til kravene i forskriften. 
 

Enst. 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kontrollutvalgets innstilling vedtas. 
  

Enst. vedt. 
 
  
 
 
 
48/08  
BUDSJETTREGULERING 3/2008  
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Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte budsjettreguleringsforslaget. 
 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
 
Repr. Eva Brochmann (SP) tiltrådte møtet før behandling av sak 49/08. 
 
Repr. Geir H. Leite (A) sitter i styret for Finnmark Miljøtjeneste AS (jfr. øking av renovasjonsavgiften) og ble 
erklært inhabil i sak 49/08 – jfr. fvl. § 6, 1. ledd, pkt. e. 
 
Repr. Ingrid Majala (A) ble permittert under behandling av sak 49/08 og 50/08. 
 
  
49/08  
KOMMUNALE AVGIFTER/GEBYRER 2009 - TEKNISK ETAT (OMRÅDE 1.4)  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det framlagte forslaget til gebyrregulativ for 2009. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Elisabeth D. Guldbrandsen fremmet forslag på følgende tillegg til formannskapets innstilling på vegne 
av SP: 
 
Totalkostnadene må gjennomgås med det mål å få ned utgiftene for brukerne. Kommunestyret ber spesielt om at 
avgift til renovasjon gjennomgås. Herunder må transportutgifter og særlig transportutgiftene for containere sees 
på. 
 
Videre ber kommunestyret administrasjonen ved teknisk etat se på mulighet for kompostering, benyttelse av 
trevirke til brensel og andre mulige innsparingstiltak. 
 
Kommunestyret ber også om at forslaget fra fellesrådet om at avgift for levering av deponiavfall kan skilles ut 
av fast renovasjonsavgift utredes. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas – Enst. vedt. 
 
Forslaget fremmet av repr. Elisabeth D. Guldbrandsen på vegne av SP – Enst. vedt. 
  
50/08  
SKATTEVEDTAK 2009  
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Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2009. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      Enst. vedt. 
 
 
 
  
51/08  
BUDSJETT 2009 - MÅSØY MENIGHETSRÅD - ORIENTERING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar budsjett 2009 for Måsøy menighetsråd til orientering. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      Enst. vedt. 
 
 
 
  
52/08  
BUDSJETT 2009/ØKONOMIPLAN 2009-2012 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF  
- RAMMER 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter driftsrammene til Havøysund Havnevesen Måsøy KF for 2009 – 2012 som følger: 
 
  B 2009 B 2010 B 2011 B 2012  
Sum driftsinntekter 3 216 000 3 216 000 3 216 000 3 216 000  
Sum driftsutgifter 2 814 000 2 814 000 2 814 000 2 814 000  
Driftsresultat 402 000 402 000 402 000 402 000  
Netto finanstransaksjoner 1 190 218 1 118 727 1 047 236 975 745  
Motpost avskrivninger 815 000 815 000 815 000 815 000  
Netto driftsresultat 26 782 98 273 169 764 241 255  
      

 

8 



 
   

 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
 
Behandling: 
Repr. Torbjørn Mathisen fremmet forslag på følgende tillegg til formannskapets innstilling på vegne av H: 
 
Kommunestyret registrerer at økonomiplan ikke inneholder noen avsetninger til investeringer som kan være 
med på å utvikle Havøysund havn videre. Liggekaier for større båter og molo i Hallvika som vil tilrettelegge for 
dypvannskai er ikke medtatt i økonomiplan 2009/2012, verken som prosjektering eller investering. 
Kommunestyret oppfordrer havnestyret til å se på disse forholdene. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling – Enst. vedt. 
 
Forslaget fremmet av repr. Torbjørn Mathisen på vegne av Høyre – Enst. vedt. 
    
 
  
53/08  
BUDSJETT 2009/ØKONOMIPLAN 2009-2012 - MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF-   
RAMMER 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter slike driftsrammer for Måsøy industrieiendom KF for perioden 2009-2012: 
 
 2009 2010 2011 2012 
Inntekter  2 860 000 2 860 000 2 760 000 2 700 000 
Utgifter 2 853 000 2 773 000 2 693 000 2 613 000 
Overskudd/underskudd 7 000 87 000 67 000 87 000 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      Enst. vedt. 
 
 
 
Repr. Eva Brochmann (SP) ble permittert under behandling av sak 54/08 og fratrådte møtet. 
 
 
Eva B. S. Brochmann (s.) 
 
 
  
 
54/08  
BUDSJETT 2009/ØKONOMIPLAN 2009-2012: MÅSØY KOMMUNE  
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Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2009 og 
økonomiplan 2009-2012. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Anne Karin Olli fremmet følgende forslag på vegne av H/Frp: 
 
Måsøy kommunes største utfordring er dessverre den negative befolkningsutviklingen, og det er særlig 
aldersgruppen 16-30 år som er den største utfordringen. Det er ingen enkel oppgave å snu den utviklinga, men 
dette er og blir Måsøy kommunes viktigste utfordring. Hele vår videre eksistens avhenger av at denne 
utviklinga snur.  
 
Det er mange forhold som spiller inn for at folk ønsker å bosette seg i en kommune. Forhold som attraktive 
arbeidsplasser,  generelle tilbud og tilrettelegging til økt bolyst. 
 
Tilrettelegging/stabilisering av arbeidsplasser er viktig, men også tilbud om utdanning. Måsøy kommunestyre 
mener at tiden nå er inne for å tenke på et 3-årig videregående tilbud i Måsøy kommune slik at ungdom kan bo i 
kommunen lengere, og dermed forhåpentligvis velger å bosette seg i kommunen. 
 
Repr. Roy-Arne Andersen fremmet følgende forslag på vegne av A/SV: 
 
Måsøy kommune har lagt opp til et nøkternt budsjett for 2009.  De ”frie midlene” er redusert til 1,4 millioner kr. 
Nedgangen skyldes at deler av beløpet er brukt til å balansere budsjettet. 
Det betyr i klar tekst at det ikke er mer reserver i budsjettet enn det som er nødvendig. 
Kommunestyret vil signalisere at prosjektering av sykehjemsplasser og byggetrinn III på Havøysund skole er 
viktige tiltak å gjennomføre. 
I  2008 fikk vi bygget 4 midlertidige sykehjemsplasser. Disse er ennå ikke tatt i bruk, pga mangel på 
arbeidskraft. 
I forbindelse med utbygging av Havøysund helsesenter må det gjøres tiltak for å rekruttere/behold ansatte innen 
helsesektoren. 
Kommunestyret ber om tilbakemelding på dette feltet, fra administrasjonen. 
 
Måsøy kommune har en del kommunale boliger. Mange av disse er i dårlig forfatning og vi har et stort etterslep 
på vedlikehold. Måsøy kommune ønsker nå å ta et krafttak for å forbedre standarden på våre boliger, samt 
unngå ytterligere verdiforringelse. 
Den rød-grønne regjeringen har nå varslet  at det vil komme en tiltakspakke i januar 2009, og har bedt landets 
kommuner om å legge til rette for at de raskt kan starte opp nye vedlikeholds- og investeringsprosjekter. Måsøy 
kommunestyre ber administrasjonen starte med planlegging av vedlikeholdsarbeid av kommunale boliger og 
bygg umiddelbart. 
Kommunestyret ber om en rask tilbakemeling på behovet for låneopptak til formålet vedlikehold kommunale 
boliger, samt andre kommunale bygninger og annen infrastruktur, herunder vann, veg og kloakk. 
 
Snefjord småbåtforening har arbeidet lenge med å realisere en flytebrygge i Snefjord. Prosjektet kommer på 
nærmere 1,3 million kr. De har søkt om tilskudd, og Måsøy kommune bevilger 200.000 kr fra fond, samt at 
prosjektet føres i kommunalt regnskap. 
 

_________ 
 

 
Kommunestyret tok  pause og hvor gruppelederne gjennomgikk de forslag som forelå. 
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Deretter fremmet repr. Elisabeth D. Guldbrandsen på vegne av alle partiene følgende fellesforslag ang. 
fordeling av frie midler (1,4 mill kroner): 
 
Følgende forslag er videreføring av tidligere vedtak: 

• PCer til skolen     kr. 100.000,- 
• Kulturløft      kr. 150.000,- 
• Drift av ungdomsrådet     kr.   30.000,- 
• Ungdomsfondet     kr.   50.000,- 
 

Nye tiltak: 
• Utrede 3-årig videregående skoletilbud 

Etter LOSA modellen     kr. 100.000,- 
• Kommunale veier     kr. 200.000,- 
• Utrede næringshage     kr.   50.000,- 
• Sommeraktivitet     kr. 100.000,- 

 
Formannskapets disp.      kr. 620.000,- 
 
 
 
1. Forslaget fremmet av repr. Roy-Arne Andersen på vegne av AP/SV – Enst. vedt. 
2. Forslaget fremmet av repr. Anne Karin Olli på vegne av H/Frp – Enst. vedt. 
3. Fellesforslaget (fordeling 1.4 mill) fremmet av repr. Elisabeth D. Guldbrandsen 
     – Enst. vedt.  
 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Måsøy kommune har lagt opp til et nøkternt budsjett for 2009.  De ”frie midlene” er redusert til 1,4 millioner kr. 
Nedgangen skyldes at deler av beløpet er brukt til å balansere budsjettet. 
Det betyr i klar tekst at det ikke er mer reserver i budsjettet enn det som er nødvendig. 
Kommunestyret vil signalisere at prosjektering av sykehjemsplasser og byggetrinn III på Havøysund skole er 
viktige tiltak å gjennomføre. 
I  2008 fikk vi bygget 4 midlertidige sykehjemsplasser. Disse er ennå ikke tatt i bruk, pga mangel på 
arbeidskraft. 
I forbindelse med utbygging av Havøysund helsesenter må det gjøres tiltak for å rekruttere/behold ansatte innen 
helsesektoren. 
Kommunestyret ber om tilbakemelding på dette feltet, fra administrasjonen. 
 
Måsøy kommune har en del kommunale boliger. Mange av disse er i dårlig forfatning og vi har et stort etterslep 
på vedlikehold. Måsøy kommune ønsker nå å ta et krafttak for å forbedre standarden på våre boliger, samt 
unngå ytterligere verdiforringelse. 
Den rød-grønne regjeringen har nå varslet  at det vil komme en tiltakspakke i januar 2009, og har bedt landets 
kommuner om å legge til rette for at de raskt kan starte opp nye vedlikeholds- og investeringsprosjekter. Måsøy 
kommunestyre ber administrasjonen starte med planlegging av vedlikeholdsarbeid av kommunale boliger og 
bygg umiddelbart. 
Kommunestyret ber om en rask tilbakemeling på behovet for låneopptak til formålet vedlikehold kommunale 
boliger, samt andre kommunale bygninger og annen infrastruktur, herunder vann, veg og kloakk. 
 
Snefjord småbåtforening har arbeidet lenge med å realisere en flytebrygge i Snefjord. Prosjektet kommer på 
nærmere 1,3 million kr. De har søkt om tilskudd, og Måsøy kommune bevilger 200.000 kr fra fond, samt at 
prosjektet føres i kommunalt regnskap. 
Måsøy kommunes største utfordring er dessverre den negative befolkningsutviklingen, og det er særlig 
aldersgruppen 16-30 år som er den største utfordringen. Det er ingen enkel oppgave å snu den utviklinga, men 
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dette er og blir Måsøy kommunes viktigste utfordring. Hele vår videre eksistens avhenger av at denne 
utviklinga snur.  
 
Det er mange forhold som spiller inn for at folk ønsker å bosette seg i en kommune. Forhold som attraktive 
arbeidsplasser,  generelle tilbud og tilrettelegging til økt bolyst. 
 
Tilrettelegging/stabilisering av arbeidsplasser er viktig, men også tilbud om utdanning. Måsøy kommunestyre 
mener at tiden nå er inne for å tenke på et 3-årig videregående tilbud i Måsøy kommune slik at ungdom kan bo i 
kommunen lengere, og dermed forhåpentligvis velger å bosette seg i kommunen. 
 
Fordeling av frie midler (1,4 mill kroner): 
 
Følgende forslag er videreføring av tidligere vedtak: 

• PCer til skolen     kr. 100.000,- 
• Kulturløft      kr. 150.000,- 
• Drift av ungdomsrådet     kr.   30.000,- 
• Ungdomsfondet     kr.   50.000,- 
 

Nye tiltak: 
• Utrede 3-årig videregående skoletilbud 

Etter LOSA modellen     kr. 100.000,- 
• Kommunale veier     kr. 200.000,- 
• Utrede næringshage     kr.   50.000,- 
• Sommeraktivitet     kr. 100.000,- 

 
Formannskapets disp.      kr. 620.000,- 
 
         Enst. vedt. 
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